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1  Εστησαν… κοτέτσι έξω από το υπουργείο Υγείας
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 16 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-12-2018

Επιφάνεια: 409.78 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

► ► ΔΙΑΜΑΡΤΥΡΙΑ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΣΤΑ ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

Εστησαν... κοτέτσι έξω 
από το υπουργείο Υγείας
ΕΝΑΝ... ευφάνταστο τρόπο επέλεξαν για 
ακόμη μια φορά οι εργαζόμενοι στα δημό
σια νοσοκομεία να διαμαρτυρηθούν. Το
ποθετώντας κλουβιά με κότες και κόκορες 
έξω από το υπουργείο Υγείας έστειλαν το 
μήνυμά τους για την κυβερνητική συμπερι
φορά όσον αφορά στη δημόσια Υγεία.

Στο κλουβί με τους κόκορες έβαλαν μια 
ταμπέλα που έγραφε «κυβέρνηση εσωτε
ρικού», ενώ στο δίπλα κλουβί με τις κότες 
τοποθέτησαν ταμπέλα η οποία ανέγραφε 
«κυβέρνηση εξωτερικού» θέλοντας να 
δείξουν τη στάση της κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ- 
ΑΝ.ΕΛ. έναντι των δανειστών και έναντι 
των πολιτών.

Η κινητοποίηση είχε λίγο και από το κλίμα 
των ημερών. Οι διαμαρτυρόμενοι στόλισαν 
χριστουγεννιάτικο δέντρο με κάρτες που 
αναγράφουν τα προβλήματα που αντιμε
τωπίζουν οι εργαζόμενοι του δημόσιου 
συστήματος Υγείας, καθώς και φάτνη με 
γιατρούς και νοσηλευτές. Ο κύριος λόγος 
της διαμαρτυρίας τους ήταν οι επικείμενες 
απολύσεις επικουρικών γιατρών στο τέλος

του μήνα. Παράλληλα, όμως, οι συγκεντρω
μένοι αιτήθηκαν μετατροπή σε αορίστου 
χρόνου των συμβάσεων όλου του προσω
πικού που υπηρετεί με ελαστικές μορφές 
απασχόλησης, αύξηση των μισθών, αύξηση 
των κονδυλίων των νοσοκομείων για να 
μην επιβαρύνονται οι προϋπολογισμοί τους 
με τα έξοδα μισθοδοσίας του συμβασιούχου 
προσωπικού, αλλά ο προϋπολογισμός του 
υπουργείου Υγείας.

Η κινητοποίηση ήταν μαζική, τόσο από 
τις Ενώσεις Γιατρών όσο και από το λοιπό 
προσωπικό, μέλη της Πανελλήνιας Ομο
σπονδίας Εργαζομένων Δημόσιων Νοσο
κομείων (ΠΟΕΔΗΝ).

Ο βασικέ» Aoyos 
ms Kivnionoinons ήιαν 
οι επικείμενε$ απόλυσε» 
επικουρικών γιατρών 
στο τέλοε του μήνα
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1  Απροθυμία και άγνοια φέρνουν σιωπηρή παράταση
Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 1,15 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-12-2018

Επιφάνεια: 765.54 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑΚΟΣ
ΓΙΑΤΡΟΣ
Η απροθυμία 
φέρνει σιωπηρή 
παράταση ms
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1  Απροθυμία και άγνοια φέρνουν σιωπηρή παράταση
Πηγή: ΕΘΝΟΣ Σελ.: 1,15 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-12-2018

ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑΚΟΣ ΓΙΑΤΡΟΣ

Απροθυμία και άγνοια 
φέρνουν σιωπηρή παράταση
Ακόμα το σύστημα δεν έχει εξασφαλίσει τον απαραίτητο αριθμό 
γιατρών για να λειτουργήσει ο θεσμός

οι
ΑΡΙΘΜΟΙ

500
είναι περίπου οι
οικογενειακοί 
γιατροί που 
υπάρχουν στις 100 
Τοπικές Μονάδες 
Υγείας (ΤΟΜΥ) 
όλης της χώρας

617
είναι μέχρι
στιγμής οι ιδιώτες 
γιατροί που έχουν 
συμβληθεί μέσω 
του ΕΟΠΥΥ για να 
αναλάβουν ρόλο 
οικογενειακού 
γιατρού

Tns
ΔΗΜΗΤΡΑΣ ΕΥΘΥΜΙΑΔΟΥ
defthimiadou@ethnos.gr

Π
ερισσότερο χρόνο θα έχουν στη 
διάθεσή τους οι ασφαλισμένοι 
για να επιλέξουν τον δικό τους 
οικογενειακό γιατρό. Η ηγεσία του 

υπουργείου Υγείας φαίνεται ότι δίνει 
σιωπηρή παράταση μετά το αλαλούμ 
που έχει δημιουργηθεί, με τους πολίτες 
να ψάχνουν γιατρό και να μη βρίσκουν. 
Παρόιι ο θεσμός είναι υποχρεωτικός για 
όλους, η αδυναμία εξεύρεσης του απα
ραίτητου αριθμού των γιατρών για να 
καλυφθεί όλος ο πληθυσμός καθιστά 
αναγκαία την παράταση.
Και πώς θα μπορούσε να είναι αλλιώς, 
καθώς η 1η Ιανουάριου 2019, που έχει 
οριστεί ως χρόνος έναρξης εφαρμογής 
του «οικογενειακού γιατρού», είναι ημε
ρομηνία ανέφικτη για το νέο σύστημα, 
που δεν διαθέτει τον απαραίτητο αριθμό 
των γιατρών για 10 εκατ. πολίτες.
Είναι χαρακτηριστικό ότι τόσο οι 500 
οικογενειακοί γιατροί που υπάρχουν 
στις 100 Τοπικές Μονάδες Υγείας (ΤΟ- 
ΜΥ) όσο και οι 617 συμβεβλημένοι με 
τον ΕΟΠΥΥ γιατροί φαίνεται ότι έχουν 
κλείσει τον αριθμό των ασθενών που 
έχουν δικαίωμα να εγγράψουν. 
Αξιοσημείωτο είναι ότι και οι ασθενείς 
που θέλουν να απευθυνθούν στα Κέντρα 
Υγείας για να βρουν οικογενειακό για
τρό και να εγγραφούν, όπως εδώ και 
καιρό δηλώνεται από το υπουργείο Υγεί
ας, δεν πρόκειται να βρουν, καθώς οι 
παθολόγοι, οι γενικοί γιατροί αλλά και 
οι παιδίατροι που προέρχονται από τα

πρώην ΙΚΑ, και είναι περίπου 2.300, 
έχουν αρνηθεί να αποκτήσουν ρόλο 
οικογενειακού γιατρού και έχουν προ- 
σφύγει σχετικά και στα δικαστήρια. 
Μάλιστα, στο τέλος του χρόνου θα μει
ωθεί η δεξαμενή των γιατρών των Κέ
ντρων Υγείας, αφού περίαου 800 γιατροί 
θα αναγκαστούν να αποχωρήσουν από 
τις δημόσιες Μονάδες, εάν δεν κερδί
σουν στα δικαστήρια. Και αυτό διότι με 
βάση τον νόμο του υπουργού Υγείας 
Ανδρέα Ξανθού του 2017, θα πρέπει να 
επιλέξουν είτε το ιδιωτικό ιατρείο τους 
είτε το δημόσιο σύστημα.
Από την άλλη, το υπουργείο Υγείας έχει 
ξεκινήσει καμπάνια ενημέρωσης npos 
τους πολίτες για τον οικογενειακό για
τρό, αφού φαίνεται πως παρά τις συνε
χείς αναφορές για το νέο σύστημα, οι 
ασφαλισμένοι δεν είναι ενημερωμένοι. 
Πάντως η αναφορά ότι όποιος δεν επι- 
λέξει και δεν εγγράφει σε οικογενειακό 
γιατρό δεν θα απολαμβάνει τις υπηρε- 
σίες πρόληψης, έχει ανάψει φωτιές στον

ιατρικό κόσμο. Οι περισσότεροι Ιατρικοί 
Σύλλογοι μιλούν για εκβιασμό του 
υπουργείου Υγείας απέναντι στους πο
λίτες, ενώ η Ενωση Ιατρών ΕΟΠΥΥ (ΕΝΙ- 
ΕΟΠΥΥ) ξηςά να «σταματήσει ο εκφοβι
σμός των πολιτών». Ειδικότερα, το Σώμα 
της Γενικής Συνέλευσης της Πανελλή
νιας Ενωσης Ιατρών ΕΟΠΥΥ καταγγέλλει 
την «ενορχηστρωμένη προσπάθεια της

πολιτείας για άκρως εκβιαστική και 
άναρχη επιστράτευση των πολιτών, όσον 
αφορά την εγγραφή και την αντιστοίχι- 
ση με δυσεύρετους ή ανύπαρκτους οι
κογενειακούς ιατρούς σε όλη την Επι
κράτεια».
Αξιοσημείωτο είναι πάντως, όπως εξη
γούν οι γιατροί του ΕΟΠΥΥ, ότι κανένας 
γιατρός, είτε παθολόγος, είτε παιδίατρος, 
είτε γενικός γιατρός, είτε άλλης ειδικό
τητας, δεν χάνει το δικαίωμα να συντα- 
γογραφεί, ναεκδίδει παραπεμπτικά για 
εξετάσεις ή να χορηγεί υλικά ή άδειες, 
γεγονός που κατοχυρώθηκε εκ νέου με 
το τελευταίο ΦΕΚ του κανονισμού λει
τουργίας του ΕΟΠΥΥ. Ούτως ή άλλως 
πάντως το σύστημα παραπομπών, γνω
στό και ως gatekeeping, από τον οικο
γενειακό γιατρό σε ειδικό γιατρό ή σε 
άλλη μονάδα υγείας ή νοσοκομείο, έχει 
παραταθεί για αργότερα μέσα στο 2019 
από την ηγεσία του υπουργείου Υγείας. 
Στο μεταξύ, αύριο ο Ιατρικός Σύλλογος 
Αθηνών (ΙΣΑ) συγκαλεί ευρεία σύσκε

ψη και με βασικό 
θέμα την πραγμα
τική αδυναμία υλο
ποίησης του συστή
ματος του οικογε
νειακού γιατρού. 

Την ίδια ώρα, σε... κοτέτσι μετέτρεψε 
χθες την είσοδο του υπουργείου Υγείας 
η ΠΟΕΔΗΝ. Με... κότες σε κλουβιά που 
είχαν τοποθετηθεί έξω από την κεντρική 
πύλη του υπουργείου, ηγνωστήγιατην 
κόντρα της με τον Παύλο Πολάκη Ομο
σπονδία διαμαρτυρήθηκε για τις επι
πτώσεις της λιτότητας στον τομέα της 
Υγείας·

Καμπάνια ενημέρωσης ξεκινά το υπουρ
γείο Υγείας, αφού οι ασφαλισμένοι δεν 
είναι ενημερωμένοι για το νέο σύστημα
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1  Στον δρόμο με κότες και κοκόρια
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 16 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-12-2018

Επιφάνεια: 395.26 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΠΡΩΤΟΤΥΠΗ ΚΙΝΗΤΟΠΟΙΗΣΗ ΤΗΣ ΠΟΕΔΗΝ ΣΤΟ ΥΠ. ΥΓΕΙΑΣ

Στον δρόμο με... κότες και κοκόρια
Διαμαρτυρία εργαζομένων στο ΕΣΥ για την υποστελέχωση των Νοσοκομείων

Με έναν πρωτότυπο τρόπο, με κότες και κοκόρια, επε'λεξε να διαμαρτυρηθεί η ΠΟΕΔΗΝ 
στην ηγεσία του υπουργείου Υγείας για τα προβλήματα υποστελέχωσης στα Νοσοκομεία

Μ
ε κότες και κοκόρια επέλεξαν 
να διαμαρτυρηθούν έξω από το 
υπουρνείο Υγείας οι εργαζόμε
νοι στα δημόσια νοσοκομεία!

Παραλληλίζοντας τα συμπαθή πτηνά 
με την κυβερνητική συμπεριφορά σε 
εσωτερικό και εξωτερικό, τα μέλη της 
ΠΟΕΔΗΝ πραγματοποίησαν χθες τε
τράωρη στάση εργασίας διεκδικώντας 
να μην προχωρήσουν οι απολύσεις συ
ναδέλφων τους και να αποκαταστα
θούν οι μισθολογικές απώλειές τους. 

Στο κλουβί με τους κόκορες οι συνδι
καλιστές είχαν βάλει ταμπέλα που ανα
γράφει «κυβέρνηση εσωτερικού», ενώ 
στο δίπλα κλουβί με τις κότες είχε το
ποθετηθεί ταμπέλα που αναγράφει 
«κυβέρνηση εξωτερικού» δίνοντας ένα 
σαφές μήνυμα για τη στάση της κυβέρ
νησης ΣΥΡΙΖΑ-ΑΝΕΛ έναντι των δανει
στών και έναντι των πολιτών.

Στο επίκεντρο των διαμαρτυριών 
τους βρέθηκαν ο πρωθυπουργός Αλέ- 
ξης Τσίπρας, ο υπουργός Οικονομικών 
Ευκλείδης Τσακαλώτος και ο αναπλη
ρωτής υπουργός Υγείας Παύλος Πολά- 
κης.

Παράλληλα, οι εργαζόμενοι οτα δη
μόσια νοσοκομεία στόλιοαν ένα χρι
στουγεννιάτικο δέντρο με «κάρτες που 
δείχνουν ότι ο κλάδος της Υγείας είναι 
πλέον στο κόκκινο» και πως τα πρωτο
χρονιάτικα δώρα της κυβέρνησης πα

ραπέμπουν στην λιτότητα, στην υπο
στελέχωση και στις περικοπές.

Οι εργαζόμενοι στα δημόσια νοσοκο
μεία, μεταξύ άλλων ζητούν προσλή
ψεις μόνιμου προσωπικού, μετατροπή 
σε αορίστου χρόνου των συμβάσεων 
όλου του προσωπικού που υπηρετεί με 
ελαστικές μορφές απασχόλησης.

Επίσης ζητούν σεβασμό στα εργασια

κά δικαιώματα του πρώην εργολαβι
κού προσωπικού που υπηρετεί με συμ
βάσεις εργασίας, αύξηση των κονδυ- 
λίων των Νοσοκομείων και να μην επι
βαρύνονται οι προϋπολογισμοί τους με 
τα έξοδα μιοθοδοοίας του συμβαοιού- 
χου προσωπικού αλλά ο προϋπολογι
σμός του υπουργείου Υγείας, αυξή
σεις στους μισθούς και ένταξη στα βα

ρέα και ανθυγιεινά.
Παρ' όλα αυτά άκαρπη ήταν η συνάν

τηση που πραγματοποιήθηκε και ολο
κληρώθηκε νωρίς το μεσημέρι χθες 
με μέλη της ΠΟΕΔΗΝ και τον υπουργό 
Υγείας Ανδρέα Ξανθό, καθώς ο 
υπουργός δεν προχώρησε σε καμία 
δέσμευση, σύμφωνα με τους συνδι
καλιστές.
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1  Μάχη παρασκηνίων για το Μακεδονικό
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,3-4 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-12-2018

Επιφάνεια: 2211.68 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΕΝΤΟΝΕΣ ΔΙΕΡΓΑΣΙΕΣ ΠΡΙΝ ΑΠΟ ΤΗΝ ΚΥΡΩΣΗ ΤΗΣ ΣΥΜΦΩΝΙΑΣ ΤΩΝ ΠΡΕΣΠΩΝ

Μάχη παρασκηνίων 
νια το Μακεδονικό

r ,

V ((.» ι Γ

η
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Ιανουάριου η τελική ψηφοφορία στη Βουλή 
ΠΓΔΜ. Μετά η σκυτάλη περνά στην Αθήνα

ΓΑγώνα$ δρόμου από την κυβέρνηση για εξασφάλιση 
ins αναγκαι» κοινοβουλευτική$ πλειοψηφία$ 
με δεδομένη την αρνητική στάση των ΑΝ.ΕΛΛ.

Η Ν.Δ. θα αξιοποιήσει κάθε μέσο για να 
αποτρέψει rous κυβερνητικοί^ σχεδιασμού$

Στο Ποτάμι, που απειλείται με διάσπαση, 
στραμμένα όλα τα βλέμματα

1.31 .11! αναπληρωτή
πρωθυπουργού και υπουργού Apuvas ins Βουλγαρία$ 

Aplp· για το Μακεδονικό του Σωτήρη Βαήντέν

\ϊ> .··
ι μ

J-i !
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1  Μάχη παρασκηνίων για το Μακεδονικό
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,3-4 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-12-2018

ΤΟ ΝΩΡΙΤΕΡΟ ΣΤΙΣ 15 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ Η ΤΕΛΙΚΗ ΨΗΦΟΦΟΡΙΑ ΣΤΗΝ ΠΓΔΜ ΓΙΑ ΤΟ ΣΥΝΤΑΓΜΑ

«Να προσέχουμε όλοι 
τη φρασεολογία μας»

Απαντήσεις Ζάεφ στον 
θόρυβο για τις αναφορές 
στη «μακεδονική» γλώσσα 
(«ίο δικαίωμά μας στον 
αυτοπροσδιορισμό, το 
δικαίωμά μας να 
χρησιμοποιούμε τη 
«μακεδονική» μας 
γλώσσα, είναι αποδεκτό 
και αναγνωρίζεται από 
την Ελλάδα») ^Ανεβαίνουν 
οι τόνοι στη Σόφια καθώς 
στελέχη της βουλγαρικής 
κυβέρνησης συνεχίζουν 
να κατηγορούν την ΠΓΔΜ 
για συστηματική 
παραποίηση της Ιστορίας

► ΤουΝΙΚΟΛΑΖΗΡΓΑΝΟΥ

διαδικασία για την τροποποί
ηση του Συντάγματος στην 
ΠΓΔΜ έχει μπει στην τελική 
ευθεία, καθώς μετά και την 
ολοκλήρωση της δημόσιας 
διαβούλευσης, αναμένεται 
να αρχίσει στις κοινοβουλευ
τικές επιτροπές η συζήτηση 
επί των τεσσάρων τροπολο
γιών στις 17 Δεκεμβρίου και 
να εισαχθεί για τελική συζή
τηση στην Ολομέλεια στις 9 
Ιανουάριου. Σύμφωνα με τον 
πρόεδρο του Κοινοβουλίου 
της ΠΓΔΜ, Ταλάτ Τζαφέρι, η 
τελική ψηφοφορία αναμένε
ται να διεξαχθεί το νωρίτερο

στις 15 Ιανουάριου. Για να 
ολοκληρωθεί με επιτυχία η 
αλλαγή των άρθρων και του 
προοιμίου του Συντάγματος 
στο πνεύμα της Συμφωνίας 
των Πρεσπών, απαιτείται 
ενισχυμένη πλειοψηφία δύο 
τρίτων (80 επί συνόλου 120 
βουλευτών).

Φιλία, όχι εχθρότητα
Χθες, ο Ζόραν Ζάεφ διέψευ- 

σε ότι θα υπάρξει κάποιο πα
ράρτημα στη Συμφωνία των 
Πρεσπών και τόνισε ότι ο ίδιος 
βρίσκεται σε συνεχή επικοι
νωνία με τον Αλέξη Τσίπρα.

Ο πρωθυπουργός της 
ΠΓΔΜ, απαντώντας σε δη-

βνάγωγα Του ΤΑΣΟΥ ΠΑΠΠΑ

Πιασάρικα... συμβάντα για να παίξουν στα δελτία των τη
λεοράσεων κατασκευάζει η ηγεσία της ΠΟΕΔΗΝ έξω από το 
υπουργείο Υγείας κάθε φορά που καλεί σε απεργία ή σε στάση 
εργασίας. Από την εικόνα όμως, όπως και από τις συγκεντρώ
σεις, λείπουν οι εργαζόμενοι. Πού είναι; Τρεις κι ο κούκος, αλλά 
ντόρος να γίνεται.

μοσιογραφική ερώτηση για 
το θέμα της γλώσσας μετά 
την ολοκλήρωση της χθε
σινής ανοιχτής συζήτησης 
στην πόλη Στιπ, στο πλαίσιο 
της δημόσιας διαβούλευσης 
για την τροποποίηση του 
Συντάγματος της ΠΓΔΜ, δή
λωσε: «Σε κάθε περίπτωση, 
αυτό που είνα. σημαντικό 
είναι πως πρέπει και οι δύο 
πλευρές να προσέχουμε τη 
φρασεολογία μας. Είναι γεγο
νός ότι στη συμφωνία υπάρ
χει αναφορά σε "μακεδονική" 
γλώσσα, είναι γεγονός ότι 
αυτή ανήκει στη νοτιοσλαβι- 
κή ομάδα γλωσσών και αυτό 
είναι κάτι που είναι αποδεκτό 
και αποτελεί μέρος της συμ
φωνίας, όπως είναι γεγονός 
ότι θα γίνουμε Δημοκρατία 
της Βόρειας Μακεδονίας. 
Πρέπει να προσέχουμε επει
δή το δικαίωμά μας στον αυ- 
τοπροσδιορισμό, το δικαίω
μά μας να χρησιμοποιούμε 
τη "μακεδονική" μας γλώσσα, 
είναι αποδεκτό και αναγνω
ρίζεται από την Ελλάδα».

Ο Ζόραν Ζάεφ πρόσθεσε 
ότι στο πνεύμα της Συμφωνί

ας των Πρεσπών θα οικοδο- 
μηθεί φιλία και όχι εχθρότη
τα μεταξύ των δύο χωρών και 
εξέφρασε την πεποίθηση ότι 
ο Ελληνας πρωθυπουργός θα 
εκπληρώσει όσα έχουν συ- 
νομολογηθεί στο πλαίσιο της 
Συμφωνίας των Πρεσπών.

Αυτονόητος ο 
αλληλοσεβασμός

Χθες, ο αναπληρωτής 
υπουργός Εξωτερικών, Γιώρ
γος Κατρούγκαλος, δήλωσε 
μετά το πέρας του συμβου
λίου των Εξωτερικών Υπο
θέσεων της Ε.Ε. ότι η Ελλά
δα «υποστηρίζει παγίως την 
ευρωπαϊκή προοπτική των 
Δυτικών Βαλκανίων και 
για λόγους σταθεροποίησης 
της περιοχής και για λόγους 
που αφορούν τις προοπτικές 
δημοκρατίας και ευημερίας 
των ίδιων των λαών τους». Ο 
κ. Κατρούγκαλος τόνισε ότι 
όλοι οι υπουργοί Εξωτερι
κών της Ε.Ε. έδωσαν έμφαση 
«στο πόσο σημαντικό βήμα 
ήταν προς την κατεύθυνση 
αυτή η Συμφωνία των Πρε
σπών», ενώ υπογράμμισε την

προσήλωση της Αθήνας στη 
συμφωνία «με την αυτονόητη 
προϋπόθεση ότι και η άλλη 
πλευρά σέβεται απολύτως το 
πνεύμα και το γράμμα της».

«Ανιι-βουλγαρική
πολιτική»

Στη Σόφια πάντως, συνε
χίζεται η αντιπαράθεση για 
το θέμα της «μακεδονικής» 
γλώσσας, καθώς ο ηγέτης 
του εθνικιστικού βουλγαρι
κού VMRO, αναπληρωτής 
πρωθυπουργός και υπουρ
γός Αμυνας, Κρασιμίρ Κα- 
ρακατσάνοφ, δήλωσε στην 
εφημερίδα «Τρουντ» πως «τα 
Σκόπια συνεχίζουν να ακο
λουθούν μια αντι-βουλγαρι- 
κή πολιτική και ταυτόχρονα 
ζητούν την υποστήριξη της 
Βουλγαρίας για την ένταξή 
τους στο ΝΑΤΟ και την Ε.Ε. 
Ακριβώς αυτό είναι το πρό
βλημα: εδώ και μήνες δεν 
υπάρχει καμία αλλαγή στη 
συμπεριφορά των αρχών των 
Σκοπιών, μάλλον το αντίθετο 
- συνεχίζουν την παραποί
ηση της Ιστορίας, ισχυριζό- 

^ μενοι π.χ. ότι ο βασιλιάς Σα- 
3 μουήλ δεν ήταν Βούλγαρος 
^ βασιλιάς και ότι πολέμησε 
§ κατά της Βουλγαρίας», τόνισε 
S ο Καρακατσάνοφ.
§ Ο ηγέτης του VMRO είχε 
ο επικρίνει νωρίτερα στο 
g facebook τις δηλώσεις του 

Ζάεφ σχετικά με τη «μακεδο
νική» γλώσσα, προειδοποιώ
ντας ότι παρόμοια συμπερι
φορά μπορεί να κοστίσει την 
ένταξη της ΠΓΔΜ στο ΝΑΤΟ 
και στην Ε.Ε.

Απάντηση της ΠΓΔΜ
Το υπουργείο Εξωτερικών 

της ΠΓΔΜ ανέφερε σχετικά 
με τις δηλώσεις του Βούλ
γαρου υπουργού Αμυνας ότι 
«αποτελούν θαυμάσια ευκαι
ρία για παρόμοια ανταπάντη
ση και για τη δημιουργία ενός 
φαύλου κύκλου, που θα μας 
απομακρύνει τον έναν από 
τον άλλο και θα δημιουργή
σει εχθρότητα αντί για φιλία. 
Υπογράψαμε συμφωνία φιλί
ας και θα οικοδομήσουμε φι
λία, αλλά αυτό προϋποθέτει 
αμοιβαία κατανόηση, σεβα
σμό και φροντίδα για τα συμ
φέροντα του γείτονα. Η "Δη
μοκρατία της Μακεδονίας" 
θα συνεχίσει την ενεργητική 
και εποικοδομητική πολιτική 
καλής γειτονίας, στο πνεύμα 
της συμφωνίας που υπογρά
ψαμε με τη Βουλγαρία και 
των ευρωπαϊκών αξιών που 
οδηγούν τις δύο χώρες».



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Μάχη παρασκηνίων για το Μακεδονικό
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,3-4 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-12-2018

Η Συμφωνία για το Μακεδονικό προκαλεί 
αντιπαραθέσεις εντός και εκτός κόμματος. 
Με αποχώρηση σε περίπτωση αλλαγής 
στάσης προειδοποιεί ο Σπόρος Δανέλλης, 
κατά της συμφωνίας με Ν.Δ. ο Μίλτος 
Κύρκος. Υπέρ της μετεκλογικής συνεργασίας 
με Ν.Δ. ο Δ. Τσιόδρας

► Του ΧΑΡΗ ΙΩΑΝΝΟΥ

ρικυμία εντός και εκτός Ποταμιού συνεχίζει να προκα
λεί η ξαφνική αμφιθυμία του κόμματος απέναντι στη 
Συμφωνία των Πρεσπών για το Μακεδονικό.

Από τους έξι βουλευτές του κόμματος, μόνο ο Σπύ- 
mmmm ρος Δανέλλης εμμένει αταλάντευτα στη θέση υπέρ 

της λύσης, προειδοποιώντας ταυτόχρονα ότι τυχόν 
απόρριψή της από το κόμμα θα σημάνει και τη δική 
του αποχώρηση.

Την ίδια ώρα, στελέχη κοντά στην ηγεσία, αλλά και 
βουλευτές δεν αποκλείουν μια μελλοντική σύμπραξη 
με τη Ν.Δ. και δεν ξεκαθαρίζουν τι θα πράξουν στην 
ψηφοφορία της Βουλής.

Από τα στελέχη της κεντροαριστερής τάσης, ο Σπό
ρος Δανέλλης χαρακτήρισε «προφάσεις εν αμαρτίαις» 
όσα ακούγονται από τη Σεβαστουπόλεως τις τελευταίες 
ημέρες. Υπενθύμισε ότι το Ποτάμι έφυγε από το Κίνημα 
Αλλαγής εξαιτίας του Μακεδονικού και με την τωρινή 
στάση του θα δικαιώσει όσα έλεγε η Φώφη Γεν νήματά.

Η δήλωση του Δανέλλη
«Πρέπει να είμαστε προσεκτικοί και να κρατήσουμε 

τη σοβαρότητά μας. Δεν νομίζω ότι θα αλλάξει στάση 
το Ποτάμι. Εγώ θα ψηφίσω τη Συμφωνία και αν το Πο
τάμι κρατήσει άλλη στάση, θα.φύγω», τόνισε σε σει
ρά ραδιοφωνικών συνεντεύξεών του (Θέμα FM, Στο 
Κόκκινο).

Αντίστοιχα και ο ευρωβουλευτής Μίλτος Κύρκος 
επισήμανε (Στο Κόκκινο) ότι το Ποτάμι δεν διαπραγ
ματεύεται με τη Νέα Δημοκρατία ούτε συζητάει να 
κατεβεί στις εκλογές μαζί της.

Από την άλλη πλευρά, ο εκπρόσωπος Τύπου Δη- 
μήτρης Τσιόδρας δήλωσε ότι το κόμμα είναι ανοιχτό 
σε μετεκλογική συνεργασία με τη Ν.Δ., στη βάση ενός 
προγραμματικού πλαισίου, καθώς, όπως είπε, «πρέπει 
να ηττηθεί η πολιτική του ΣΥΡΙΖΑ». Επανέλαβε (Αθήνα 
9,84) ότι ναι μεν βλέπουν θετικά τη Συμφωνία των Πρε
σπών, αλλά «πρέπει να διευκρινιστούν γκρίζα σημεία 
και κυρίως αυτά του αλυτρωτισμού, μετά και από τις 
δηλώσεις Ζάεφ».

Ο αντιπρόεδρος Γιώργος Μαυρωτάς σημείωσε ότι 
οι «λεκτικές υπερβολές» του πρωθυπουργού της ΠΓΔΜ

Αυτή η... ωραία ατμόσφαιρα είναι που 
προβϋπματίζει τον Σπόρο Δανέήήπ 
και προειδοποιεί με αποχώρηση από 
το κόμμα σε περίπτωση που το Ποτάμι 
αήήάξει στάση και καταψηφίσει 
τη συμφωνία, αήήάκαι ιονΜιήιο 
Κύρκο που τοποθετείται εναντίον μ/as 
συμφωνίαεμε τη Ν.Δ. ........ .

f! ΕΚΔΟχε ις ΠΑί

Φουσκώνει το Ποτάμι 
λίγο πριν τις Πρέσπες
Ζόραν Ζάεφ θέτουν σε κίνδυνο την ίδια τη Συμφωνία 
και ζήτησε μετριοπάθεια. «Υπάρχει θετική προδιάθεση, 
θα περιμένουμε να δούμε όλα τα δεδομένα εκείνη τη 
στιγμή που θα έρθει η Συμφωνία των Πρεσπών στην 
ελληνική Βουλή», είπε χαρακτηριστικά για τη στάση 
του κόμματός του (Πρακτορείο FM).

Αναφερόμενος ειδικά στο ζήτημα της γλώσσας και 
της ιθαγένειας, ο αντιπρόεδρος της Βουλής Σπύρος 
Λυκούδης σημείωσε ότι η διαχείριση από πλευράς της 
γείτονος δημιουργεί προβλήματα και πρόσθεσε ότι ο 
Ζ. Ζάεφ δεν θα έπρεπε να υποκύπτει τόσο εύκολα στις 
πιέσεις που δέχεται από το εθνικιστικό κόμμα. «Μια 
θετική συμφωνία σε σχέση με την εξέλιξή της μπορεί 
να καταστεί δύσκολη ανάλογα με τη διαχείριση που της 
κάνει κάποιος», υπογράμμισε ο κ. Λυκούδης. Σταθερά 
αρνητικός ο Γιώργος Αμυράς, σημείωσε χθες (Open) 
πως «δεν είμαι σίγουρος ότι το Ποτάμι θα καταψηφίσει

τη συμφωνία, πάντως εγώ θα την καταψηφίσω».
Στο ζήτημα που προέκυψε με ενδεχόμενη σύμπρα

ξη Ν.Δ. - Ποταμιού υπό την προϋπόθεση της καταψή
φισης της Συμφωνίας των Πρεσπών, έκανε παρέμβαση 
και η Μαρία Σπυράκη. Αφού δήλωσε ότι σέβεται τον 
διακριτό ρόλο κάθε κόμματος, η εκπρόσωπος Τύπου 
της Ν.Δ. ξεκαθάρισε ότι η Ν.Δ. «δεν κάνει παζάρια με 
κανέναν. Εξαρχής ταχθήκαμε κατά της Συμφωνίας των 
Πρεσπών, διότι θεωρούμε ότι είναι επιβλαβής για το 
εθνικό συμφέρον».

Σταθερά κατά της Συμφωνίας είναι και το Κίνημα 
Αλλαγής, που παρακολουθεί τις εξελίξεις με τον -δη- 
μοσκοπικά ζορισμένο- πρώην συνεταίρο του. «Οπότε 
και αν έρθει αυτή η συμφωνία στη Βουλή το Κίνημα 
Αλλαγής δεν θα την ψηφίσει», επισήμανε μεταξύ άλλων 
(ΕΡΤ3) ο εκπρόσωπος Τύπου του ΚΙΝ.ΑΛΛ., Παύλος 
Χρηστίδης.

Αιτήσεις ακύρωσης της Συμφωνίας για τα σχολικά βιβλία
ΜΙΑ ΝΕΑ ΑΙΤΗΣΗ ακύρωσης που αφορά το 
επίμαχο θέμα της Συμφωνίας των Πρεσπών 
(Βόρεια Μακεδονία) κατατέθηκε στο Συμ
βούλιο της Επικράτειας, και αυτή τη φορά 
αφορά τη Μικτή Διεπιστημονική Επιτροπή 
Εμπειρογνωμόνων η οποία μεταξύ άλλων 
θα εξετάσει και εφόσον κριθεί σκόπιμο θα 
αναθεωρήσει τα σχολικά βιβλία, ενώ θα εξε
τάζει τις νέες εκδόσεις σχολικών βιβλίων.

Ειδικότερα, η αίτηση ακύρωσης στρέφε
ται κατά της από 16/10/2018 υπουργικής 
απόφασης του υπουργού Εξωτερικών για 
τη συγκρότηση του ελληνικού τμήματος

της Μικτής Διεπιστημονικής Επιτροπής 
Εμπειρογνωμόνων (ΜΔΕΕ) Ελλάδας-ΠΓΔΜ 
για ιστορικά, αρχαιολογικά και εκπαιδευτι
κά θέματα.

Πέραν της αιτήσεως ακύρωσης στο 
ανώτατο ακυρωτικό δικαστήριο κατατέ
θηκε και αίτηση αναστολής, όπως και αίτη
ση για έκδοση προσωρινής διαταγής, έτσι 
ώστε άμεσα να «παγώσει» η εν λόγω από
φαση του υπουργού Εξωτερικών, η οποία 
εκδόθηκε μετά την τελική Συμφωνία των 
Πρεσπών που υπεγράφη στις 17 Ιουνίου 
2018.

Στο ΣτΕ προσέφυγαν η Παμμακεδονική 
Συνομοσπονδία, η Παμμακεδονική Ενωση 
Μακεδονικού Αγώνα Ελλάδος-Αυστραλίας, 
ο Σύλλογος Γονέων και Κηδεμόνων Δημο
τικού Σχολείου Δήμου Μουρικίου (βρίσκε
ται βορειοδυτικά του Δήμου Κοζάνης και 
συνορεύει με την Πτολεμαΐδα) και ένας γο
νέας δύο ανήλικων παιδιών που φοιτούν σε 
Δημοτικό και Γυμνάσιο.

Οι προσφεύγοντες υποστηρίζουν, μετα
ξύ των άλλων, ότι υπάρχει κίνδυνος βλά
βης του δημόσιου συμφέροντος από την 
εκτέλεση της επίμαχης υπουργικής από

φασης καθώς υπάρχει κίνδυνος μεταβολής 
και προσβολής των στοιχείων της εθνικής 
μας πολιτιστικής κληρονομιάς και προ
σβολή ευθέως του κρατικού συμφέροντος 
της ελληνικής πολιτείας και των Ελλήνων 
πολιτών, καθώς και της εθνικής ιστορικής 
μνήμης και συνείδησης των πολιτών.

Ακόμα υποστηρίζουν ότι υπάρχει κίν
δυνος αλλοίωσης της ελληνικής εθνικής 
αξίας αρχαιολογικών χώρων και ιστορικών 
τόπων λαογραφικής, εθνολογικής, ιστορι
κής και επιστημονικής σημασίας.

ΜΑΡΙΑ ΔΗΜΑ
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1  Κλουβιά με... κότες και κοκόρια έξω από το
υπουργείο Υγείας

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-12-2018

Επιφάνεια: 329.39 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΚΑουβιά με... κάτε$ και κοκόρια 
έξω από ίο υπουργείο Υγεία8
Σε... κοτέτσι μετέτρεψε η Πανελλήνια 
Ομοσπονδία Εργαζομένων Δημοσίων Νο
σοκομείων τον χώρο έξω από το υπουρ
γείο Υγείας, στήνοντας κλουβιά με... κό
τες και κοκόρια, στο πλαίσιο της τετράω
ρης παναττικής στάσης εργασίας που είχε 
προκηρύξει χθες μαζί με την Ομοσπονδία 
Ενώσεων Νοσοκομειακών Ιατρών Ελλά
δας! Στα κλουβιά με τα κοκόρια είχαν κρε
μάσει την επιγραφή «κυβέρνηση εσωτε
ρικού» και σε αυτά με τις κότες έγραφαν 
«κυβέρνηση εξωτερικού», διακωμωδώ
ντας τη διαφοροποίηση της κυβερνητικής 
συμπεριφοράς εντός και εκτός συνόρων.

Οι εκπρόσωποι της ΠΟΕΔΗΝ και της 
ΟΕΝΓΕ συναντήθηκαν με τον υπουργό 
Υγείας Ανδρέα Ξανθό, αλλά δεν πήραν 
απαντήσεις στα αιτήματα τους. Ο αντιπρό
εδρος της Ενωσης Ιατρών Νοσοκομείων 
Αθήνας - Πειραιά Ηλίας Σιώρας δήλωσε

ότι η λύση που δόθηκε για τους επικου
ρικούς γιατρούς είναι «μεσοβέζικη». Για 
τους 600 που πληρώνονται μέσω ΕΣΠΑ 
και η σύμβασή τους λήγει στις 31 Ιανου
άριου θα δοθεί παράταση εννέα μηνών, 
ενώ για τους 500 που η σύμβασή τους λή
γει στις 31 Δεκεμβρίου 2018 «η επανα- 
πρόσληψή τους εξαρτάται από τη διοίκη
ση του νοσοκομείου και τη βεβαίωση ότι 
καλύπτουν ειδικευμένες ανάγκες. Η λύ
ση που βρέθηκε νομιμοποιεί και μονιμο
ποιεί την υποταγή» ανέφερε.

Στο κλίμα των εορτών, οι εργαζόμενοι 
στα δημόοια νοσοκομεία στόλισαν και χρπ 
στουγεννιάπκο δέντρο έξω από το υπουρ
γείο, μόνο που, αντί' για στολίδια, κρέμα
σαν κάρτες που έγραφαν «μισθοί πείνας», 
«διαλυμένος εξοπλισμός», «περικοπές» 
«ομηρία», καταστάσεις που συνθέτουν τη 
δραματική εικόνα του ΕΣΥ.
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1  Κότεβ και κοκόρια στο υπουργείο Υγείαε
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 17 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-12-2018

Επιφάνεια: 358.64 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ί.ϊ 'Λ 5,» ■ « !

Με κότες και κοκόρια με πολιτικούς συμβολισμούς, γραβάτες και ένα χριστουγεννιάτικο δέντρο όιαμαρ- 
τυρηθηκε η ΠΟΕΑΗΝέξω από το υπουργείο Υγείας

Κότεβ και κοκόρια στο υπουργείο Υγείαε
ΚΛΟΥΒΙΑ με... κότες και κοκόρια έστη
σε η Πανελλήνια Ομοσπονδία Εργαζομέ
νων Δημόσιων Νοσοκομείων (ΠΟΕΔΗΝ) 
έξω από το υπουργείο Υγείας, στο πλαί
σιο της χθεσινής παναττικής στάσης ερ
γασίας που είχαν προκηρύξει από τις 11 
π.μ. έως τις 3 μ.μ., μαζί με την Ομοσπον
δία Ενώσεων Νοσοκομειακών Ιατρών Ελ
λάδας (ΟΕΝΓΕ).

Στα κλουβιά με τα κοκόρια είχαν κρε
μάσει την επιγραφή «κυβέρνηση εσωτε
ρικού» και σε αυτά με τις κότες έγραφαν 
«κυβέρνηση εξωτερικού», διακωμωδώ
ντας την αλλαγή συμπεριφοράς της κυ
βέρνησης εντός και εκτός συνόρων.

Μάλιστα οι εκπρόσωποι των γιατρών 
και των εργαζομένων συναντήθηκαν με 
τον υπουργό Υγείας Ανδρέα Ξανθό, χω
ρίς όμως να πάρουν απαντήσεις στα αιτή- 
ματά τους. Αναφορικά με τους επικουρι
κούς γιατρούς, ο αντιπρόεδρος της Ενω
σης Ιατρών Νοσοκομείων Αθήνας - Πει

ραιά (ΕΙΝΑΠ) Ηλίας Σιώρας δήλωσε ότι 
η λύση που δόθηκε είναι «μεσοβέζικη».

Για τους 600 που πληρώνονται μέσω 
ΕΣΠΑ και η σύμβασή τους λήγει στις 31 
Ιανουάριου 2019 θα δοθεί παράταση εν
νέα μηνών, ενώ για τους 500 που η σύμ
βασή τους λήγει στις 31 Δεκεμβρίου 2018 
«η επαναπροσληψή τους εξαρτάται από τη 
διοίκηση του νοσοκομείου και τη βεβαί
ωση ότι καλύπτουν εξειδικευμένες ανά
γκες. Η λύση που βρέθηκε νομιμοποιεί 
και μονιμοποιεί την υποταγή» ανέφερε ο 
Ηλίας Σιώρας.

Μέσα στο κλίμα των... εορτών, οι ερ
γαζόμενοι στα δημόσια νοσοκομεία στό
λισαν και χριστουγεννιάτικο δέντρο έξω 
από το υπουργείο, μόνο που αντί για στο
λίδια, κρέμασαν κάρτες που έγραφαν «μι
σθοί πείνας», «διαλυμένος εξοπλισμός», 
«περικοπές», «ομηρία»... πραγματικές κα
ταστάσεις που συνθέτουν τη δραματική 
εικόνα του ΕΣΥ.
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1  Οι κότες να φάνε τον Πολάκη!
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 8 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-12-2018

Επιφάνεια: 134.48 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Οι κότες να φάνε τον Πολάκη!
Με κόκορες, κότες και χριστουγεννιάτικο δέντρο με κάρτες που 
αναγράφονται τα προβλήματα, διαμαρτυρήθηκαν οι εργαζόμενοι 
έξω από το υπουργείο Υγείας τη Δευτέρα. Γιατροί και νοσηλευτές 
πραγματοποίησαν σήμερα από τις 11π.μ. έως τις 3μ.μ. Παναπική 
Στάση Εργασίας και συγκέντρωση διαμαρτυρίας έξω από το 
υπουργείο Υγείας, ωστόσο, δεν έγινε τίποτα, καθώς μετά τη συνά
ντηση που είχαν με τον υπουργό Υγείας Ανδρέα Ξανθό, ο ίδιος δεν 
προχώρησε σε καμία δέσμευση.
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1  Παναττική κινητοποίηση με αιχμή την πάλη για το
δικαίωμα στη δουλειά

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-12-2018

Επιφάνεια: 472.93 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ ΣΕ ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ - ΔΟΜΕΣ ΠΡΟΝΟΙΑΣ

Παναττική κινητοποίηση με 
αιχμή την πάλη για το δικαίωμα 
στη δουλειά

Από τη χτεσινή συγκέντρωση έξω από το υπουργείο Υγείας

Π
αναττική στάση εργασί
ας και συγκέντρωση στο 
υπουργείο Υγείας πραγ
ματοποίησαν χτες το με
σημέρι εργαζόμενοι στα δημό
σια νοσοκομεία και τις δομές 

Πρόνοιας, με αιχμή την πάλη ε
νάντια στις απολύσεις προσω
πικού που δουλεύει με ελαστι
κές σχέσεις εργασίας.

Τη στάση εργασίας είχαν 
προκηρύξει οι αντίστοιχες Ο
μοσπονδίες και Ενώσεις (ΟΕΝ- 
ΓΕ, ΕΙΝΑΠ, ΠΟΕΔΗΝ), ενώ η α
πόφαση για την κινητοποίηση 
λήφθηκε ομόφωνα σε σύσκε
ψη με τη συμμετοχή εκπροσώ
πων 17 Διοικητικών Συμβουλί
ων από σωματεία εργαζομένων 
σε δημόσια νοσοκομεία και δο
μές Πρόνοιας.

Σε ανακοίνωσή της η Πανελ
λαδική Γραμματεία Υγείας - Πρόνοιας του
ΠΑΜΕ καλούσε στην κινητοποίηση προ
βάλλοντας τα αιτήματα: Μαζικές προσλή
ψεις μόνιμου προσωπικού και μονιμοποίηση 
των εργαζομένων με ελαστικές εργασιακές 
σχέσεις (επικουρικοί, μέσω ΟΑΕΔ - ΚΕΕΛ- 
ΠΝΟ, εργολαβικοί). Επαναφορά του 13ου 
και 14ου μισθού, με άμεση καταβολή του 
Δώρου Χριστουγέννων. Ουσιαστικές αυξή
σεις σε μισθούς και σε συντάξεις. Επέκτα
ση του ανθυγιεινού επιδόματος και έντα
ξη στα ΒΑΕ όλων όσοι εργάζονται σε αντί
στοιχες συνθήκες. Αποκλειστικά δημόσια 
και δωρεάν Υγεία - Πρόνοια, με πλήρη, ε
παρκή κρατική χρηματοδότηση.

Ενάντια στις δίκαιες 
διεκδικήσεις των 
εργαζομένων η κυβέρνηση

Στο πλαίσιο της κινητοποίησης πραγματο
ποιήθηκε συνάντηση της ΟΕΝΓΕ και της ΕΙ- 
ΝΑΠ με τον υπουργό Υγείας, Ανδ. =ανθό. Τέ
θηκε το ζήτημα των επικείμενων απολύσεων 
και συγκεκριμένα των 500 περίπου επικουρι

κών γιατρών που απολύονται στις 31/12/2018 
και των 600 ακόμα γιατρών, μέσω ΕΣΠΑ, που 
απολύονται μέχρι 31/1/2019. Μάλιστα, ακό
μα δεν έχουν ξεκινήσει οι διαδικασίες ού
τε για την αντικατάσταση των τουλάχιστον 
360 μόνιμων γιατρών του ΕΣΥ οι οποίοι συ- 
νταξιοδοτούνται μέχρι τέλος του χρόνου, ε
νώ ακολουθούν 1.200 επικουρικοί εργαζό
μενοι διαφόρων ειδικοτήτων, που σύμφω
να με την πρόσφατη τροπολογία η απόλυσή 
τους θα έχει ολοκληρωθεί το αργότερο μέ
χρι τις 31/5/2019.

Οπως ενημέρωσε ο Γιάννης Γαλανόπου- 
λος, μέλος της Εκτελεστικής Γραμματείας 
της ΟΕΝΓΕ, βγαίνοντας από τη συνάντηση, 
για τους επικουρικούς γιατρούς που απολύ
ονται στις 31 Δεκέμβρη ο υπουργός ουσια
στικά είπε ότι δεν μπορεί να γίνει κάτι, πα
ρά μόνο πως μπορούν να υποβάλουν τα χαρ
τιά τους μήπως και κάποιοι καταφέρουν να 
ξαναπροσληφθούν... Για τους επικουρικούς 
που η θητεία τους λήγει 31 Γενάρη, ειπώθη
κε πως υπάρχουν κάποια χρήματα με τα ο
ποία θα τους δοθεί μια παράταση εννέα έ
ως δέκα μηνών.

Σε ό,τι αφορά τα ζητήματα του μισθολο-

γικού, «δηλαδή το αν πρό
κειται να εναρμονιστεί το 
υπουργείο με την απόφα
ση του Συμβουλίου της Ε
πικράτειας, που λέει ότι ε
δώ και μήνες έπρεπε οι μι
σθοί να είναι πριν τις περικο
πές του 2012», ο υπουργός 
απάντησε πως «δεν υπάρ
χουν χρήματα και δεν πρό
κειται να γίνει τέτοια συζή
τηση σε αυτή τη φάση», χρη
σιμοποιώντας τη γνωστή ε
πιχειρηματολογία περί «δυ
σκολιών», δημοσιονομικών 
περιορισμών.

Ο Ηλίας Σιώρας, πρόε
δρος του Συλλόγου Εργα
ζομένων Νοσοκομείου «Ευ
αγγελισμός» και αντιπρόε
δρος της ΕΙΝΑΠ, σημείωσε 
πως «αυτές οι κινητοποιή

σεις και συσκέψεις από τα κάτω θα συνε
χιστούν (...). Εχουμε στόχο και συνέχεια. Εν
νοείται ότι οι απαντήσεις δεν μας ικανοποι
ούν. Εμείς σαν Σωματείο Ευαγγελισμού", 
μαζί με τα άλλα σωματεία νοσοκομείων, θα 
συνεχίσουμε τον συντονισμό και τον αγώνα 
από τα κάτω».

Ακόμα στιγμάτισε κινήσεις εντυπωσιασμού, 
που σε κάθε περίπτωση δεν αποκαλύπτουν 
την ουσία της κυβερνητικής πολιτικής, την ε
νίσχυση μεταξύ άλλων της ιδιωτικής λειτουρ
γίας και στα δημόσια νοσοκομεία. Αφορμή για 
την αναφορά ήταν μια ακόμα κίνηση εντυπω
σιασμού από την πλειοψηφία της ΠΟΕΔΗΝ: 
Λίγη ώρα νωρίτερα είχε τοποθετήσει... δύο 
κλούβες με κότες και κόκορες έξω από το 
υπουργείο, τάχα ως κριτική στη «διπροσω
πία» της κυβέρνησης, συμβάλλοντας στην 
πραγματικότητα στο να «κουκουλώνεται» ο 
ταξικός αντιλαϊκός χαρακτήρας της πολιτι
κής της! Πρόκειται βέβαια για την ίδια πλει
οψηφία της ΠΟΕΔΗΝ που το προηγούμενο 
διάστημα χαιρέτιζε τις παρατάσεις των συμ
βάσεων, αντί να προωθήσει και να στηρίξει 
στην πράξη το αίτημα για μονιμοποίηση των 
χιλιάδων συμβασιούχων...
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